

15-804410

STORY. The remains of the King of Greece are transported from the Royal Palace to the Cathedral where the body will be lying in state until Sunday, and where the public will be admitted in single file.

The prelates of the Orthodox Church with Archbishop DAMASKINOS and also Delegation of the Constituency assembled preceded the cortege. The Regimental Band headed a detachment of Evzones of the Royal Guard.

Immediately after the gun carriage follows King Paul holding by the hand his son Prince Constantin. Following in the carriages are Queen Frederique and the little Princesses Sophie and Irene. The crowd follows the funeral procession.

55

45

7

La dépouille mortelle du Roi Georges est transportée du Palais Royal à la Cathédrale où elle restera exposée jusqu'à dimanche et où le public sera admis à defiler.

Les prélats de l'Église Orthodoxe avec l'archevêque DAMASKINOS ainsi qu'une déléation de l'Assemblée Constituante précèdent le cortège, la musique de la garnison en tête et un détachement d'Evzones de la Garde Royale. Immédiatement après le cercueil suit le Roi Paul tenant par la main son fils le Prince Héritier Constantin ensuite dans les voitures se trouvent la Reine Frédérique et les petites Princesses Sophie et Irène. La foule émue suit le cortège funèbre. —

3.4.47

Trin...